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Številka:           900-16/2012-35 
Nova Gorica,   14. novembra 2012  
 
 
 

DODATNA ODGOVORA 
NA POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA PODANA 

NA SEJAH MESTNEGA SVETA    
 
 

 
 
20. SEJA MESTNEGA SVETA, 20. september 2012 

 
  
1.        SVETNIK TOMAŽ BELINGAR je podal naslednji predlog:  

Ker se je name obrnilo nekaj krajanov Kromberka, sem na seji 27.10.2011 podal 
pobudo za asfaltiranje obstoječe makadamske dovozne ceste na Bonetovšču. Po 
njihovih navedbah je dovozna cesta v zelo slabem stanju, nezavarovan mostiček pa 
celo nevaren, ne samo za domačine ampak tudi za številne druge občasne 
sprehajalce. Glede na odgovor, ki sem ga takrat prejel, predlagam, da se dopolni 
Program opremljanja za navedeno območje in se poskrbi za osnovno varnost v 
cestnem prometu ter izboljša kakovost bivanja naših občanov. 

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor:  
Predlog svetnika sledi predhodnemu predlogu, naj se na območju Bonetovšče-Fajdigovšče 
uredi dovozna pot do skupine petih stanovanjskih hiš z vsemi potrebnimi tehničnimi elementi, 
ki bodo zagotavljali varno dostopanje do hiš. Navedena skupina hiš leži v zgornjem delu 
območja Bonetovšče-Fajdigovšče. Za urejanje območja je bil izdelan občinski podrobni 
prostorski načrt, sprejet z odlokom. Območje je potrebno urediti celovito in v smiselnih 
zaporednih korakih. Ni ga mogoče urejati le z delnimi vsebinami in na omejenih odsekih, 
razen ko je to izjemoma tehnično dopustno in razumno. Navedeni primer ni takšne vrste. 
Dostopna cesta do petih hiš bo lahko popolno urejena takrat, ko bo celovita komunalna 
ureditev segla do nje. Dotlej bo stanovalcem z vzdrževalnimi deli seveda zagotavljana 
potrebna prometna varnost, kakor je bilo svetniku že pojasnjeno v odgovoru na prvotni 
predlog. Smisla dopolnjevanja Programa opremljanja za območje ne vidimo, oziroma ne 
vemo, kako in s čim naj bi ga dopolnili, saj svetnik predloga ni tudi vsebinsko podprl.  
 
 
 
21. SEJA MESTNEGA SVETA, 18. oktober 2012 

 
 
NEZADOVOLJSTVO OZ. NESTRINJANJE S PREJETIM ODGOVOROM: 
 
 
1. SVETNIK MIRAN MÜLLNER je izrazil nezadovoljstvo s prejetim odgovorom: 
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Četrta stvar pa je glede moje pobude, da se preimenuje Trg Edvarda Rusjana in ulica 
Borisa Kidriča. Ne morem biti zadovoljen z odgovorom, kajti komisija je to stvar 
obravnavala. Mislim, da je sklep precej ideološki. Odgovor je, da ni sedaj pravi trenutek 
za to. Zanima me, kdaj je pravi trenutek, da nekaj preimenujemo? Ali bomo te zadeve, 
ki bremenijo tako Novo Gorico kot celotno Slovenijo, še zmeraj vlekli za sabo? Menim, 
da je  odgovor iz rokava potegnjen. Zanima me s katero analizo, ki jo je pripravila 
občinska uprava do datuma, ko je komisija to obravnavala, je razpolagala glede tega, 
koliko bo to stalo. Mislim, da je ta odgovor za lase privlečen. Vsako preimenovanje ulic 
oziroma trgov mestno občino ne stane nič. Zanima me ta analiza in kako lahko neka 
komisija odloča namesto mestnega sveta.  
Predlagam, da gre ta stvar naprej, se pravi na KS, da se predlog tam obravnava in da 
mestni svet potem pridobi povratno informacijo in tako kot sem predlagal, da mestni 
svet potem odloči ali da, ali ne. Ne pa, da imamo neko komisijo, ki kar po neki partijski 
liniji odloči namesto mestnega sveta in gremo kar tako naprej. Mislim, da je to v tem 
času popolnoma neprimerno. Ne bi rad govoril, da je ta moja pobuda neka ideologija, 
ampak stvar je potrebno prenehati. V Sloveniji je s temi zadevami potrebno prenehati. 
Slovenija mora iti naprej, ulice morajo dobiti imena po tem, kar se občani poistovetijo in 
mislim, da če bo še vedno tako, potem je res najboljše, da gremo za 50 let nazaj in da 
se te stvari tako dogajajo. Zame je to nesprejemljivo. Upam, da bo občinska uprava to 
predložila na KS in bo mestni svet to tudi obravnaval.  
 

Urad direktorja občinske uprave je posredoval naslednji dopolnilni odgovor: Pobudo smo 
posredovali KS Nova Gorica.  
Svet KS Nova Gorica je na seji dne 12. 11. 2102 obravnaval pobudo svetnika in sprejel sklep, 
da k preimenovanju Kidričeve ulice in Trga Edvarda Kardelja daje negativno mnenje. 
 
 
 
 
             VIŠJI SVETOVALEC ZA MS 
                                                                                                        Miran Ljucovič 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


